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REFERAT AF KREDSBESTYRELSESMØDE 
20. marts 2025 

                                                       

Venlig hilsen 
 

Tina Hansen 
 
  
Dagsorden   Beslutninger 

Deltagere: Morten, Diana, Klaus, Maria 

Boline, Pernille, Matilde, Lisbeth og 

Tina 

 

 
 

 
 

Afbud: Jørgen, Hanne, Lone, Lars, 

Maria Burmeister 

 

 

 

Ref.: Tina  

 

 
1. 

Bemærkninger til referat og 

beslutninger fra sidst 

 

Ingen bemærkninger til sidste referat. 

 

2. Beslutningspunkter  

 

2.a. Folkemøde Møn 2025.01.27 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Der har ikke været afholdt møde i 

arbejdsgruppen. Den 9. maj er der 

planlagt et møde med BUPL. Maria Boline 

tjekker op med BUPL, om hvem der 

bestiller stand. 

FH deltager i teltet om fredagen med 

fælles materialer og aktiviteter. Om 

lørdagen kan de forskellige forbund stå 

med egne materialer. 

 

Socialpædagogernes 

Landsforbund 

 

Kæpgårdsvej 2 A 

4840 Nr. Alslev 

 

Telefon 7248 6500 

Fax 7248 6510 

 

 

 

 

 

Ref.   

J.nr.   
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2b.Repræsentation til udvalget Faget 

 

 

 

 

 

2.c Forslag til retningslinjer for 

afholdelse af elektroniske TR-Valg. 

 

 

 

 

 

 

2.d HB-materialet.                                                                                                              

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jørgen overtager posten i stedet for 

Diana. Det passer godt med hans opgaver 

på uddannelsesstederne og i forhold til 

merituddannelserne. 

 

 

I retningslinjerne præciseres det, at 

daglig ledelse er Formand/ Næstformand, 

ellers er de godkendt. Retningslinje for 

elektroniske TR-valg bliver et bilag til 

procedure for TR-valg. 

 

 

 

Maria Boline deltager, da Jørgen har 

afbud. 

5.1 

Kredsbestyrelsen fandt det uretfærdigt, at 

nogle kredse kom til at betale betydeligt 

mere til at alle kredse kunne starte de 2 

første år med en politisk konsulent. Dette, 

fordi hver kreds skulle levere det ind i 

puljen, som de havde tilbage af penge fra 

de nuværende aftaler. De kredse, som 

havde valgt at dele en konsulent, kom på 

den måde til at skulle betale meget mere, 

end dem, som havde valgt en konsulent 

pr. kreds. Bestyrelsen bakkede op om, at 

der skulle laves et ændringsforslag til 

dette til dette punkt. 

 

5.5. Til valget må det også gerne have 

fokus, at der kommer for få ind på 

pædagoguddannelserne. 

 

5.6 Organiseringsstrategi. Der bliver 

afholdt et fælles seminar for TR/ FTR med 

Midtsjælland. Klaus mangler måltal for 

PFF-området. Når TR skal være mere 

aktive, er det vigtigt med fokus på TR’s 

vilkårsaftaler. 

Flere var ikke vilde med måltal. Ville 

hellere have fokus på, at flere fandt værdi 

i at være med i fællesskabet, for på den 

måde at rekruttere og bevare 

medlemmer. 

 

5.7. OK 2026 på det offentlige område. 

Der bliver holdt digitale møder efter 

sommerferien, her kan man komme med 

forslag til temaer. Seniorvilkår blev 

nævnt. 

 

5.8.Socialpædagogerne i Fremtiden. Fint 

at der bliver kigget efter flere digitale 

løsninger. 

 

5.9. Strategi for udbredelse af FTR. 

Strategien passer fint med planerne i 
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2.e. Økonomi. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2.f. Kommune, - Regionsrådsvalg. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

både Storstrøm og Midtsjælland. FTR’s 

vilkår er meget forskellige. Dette skal der 

kigges på. Det er vigtigt med et klar snit 

imellem TR og FTR. Vigtigt ikke at 

udvande de almindelige 

tillidsrepræsentanter. 

 

 

Kredsbestyrelsen godkendte regnskabet 

for 2024, hvor vi kom ud med et overskud 

på 317.975 frem for det vi havde 

budgeret med på 8.447. 

Overskuddet er skabt ved at der er blevet 

lavet ting sammen med Midtsjælland, så 

vi har kunnet dele udgifterne, færre 

tillidsvalgte har deltaget i møderne og et 

mådehold på kredskontoret. 

 

 

 

TR netværket Guldborgsund vil gerne igen 

afholde et vælgermøde med fokus på det 

Sociale område. De vil meget gerne have, 

at Hanne faciliterer det. Der bliver 

arbejdet på at finde en dato, så Hanne 

kan få besked. 

Ellers vil vi igen invitere lokale kandidater 

på kaffemøder, hvor der kan vendes lidt 

af hvert. Hvis kandidaterne har særlige 

ønsker til nogle emner, kan Lisbeth og 

Jørgen invitere relevante personer til at 

deltage. Ellers bliver det med Lisbeth og 

Jørgen. 

Stadig en god ide med det materiale, 

fakta ark, som SLC udarbejder, som 

tillidsvalgte og andre kan bruge til at 

deltage på forskellige valgmøder. Der 

bliver også lavet diverse valg aktiviteter i 

FH-sektionen. 

 

3. 

Lukket punkt  

 

Intet til lukket punkt 

4. 

Orientering fra: 

 

4 a.  

Fusion med kreds Midtsjælland. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Der bliver PT forhandlet om kontrakt til et 

muligt nyt fælleskontor. Der bliver først 

meldt noget ud, når endelig aftale er på 

plads. Der afholdes fællesmøder med de 2 

kredse, hvor mange store og små ting 

skal afklares. Der bliver også holdt møder 

i mindre grupper om diverse emner. 

Der er en god stemning om det på begge 

kontorer. På mødet i næste uge skal der 

laves en tidslinje for diverse ting inden en 

sammenflytning. 

Der afholdes fælles TR møder, TRIO 

møder og medlemsarrangementer. Vores 



4 

 

 

 

 

 

4.b. 

Nyt fra KB medlemmer 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

4.c. 

Nyt fra Kredskontoret 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

4.d Kommende aktiviteter/ 

arrangementer. 

 

 

 

næste kredsbestyrelsesmøde i juni bliver 

sammen med Midtsjælland. 

 

 

Klaus: I Vordingborg kommer der til at 

ske ændringer inden for psykiatriområdet. 

Dette blandt andet på grund af 

psykiatrireformen. Der bliver flyttet penge 

og opgaver imellem kommune og Region. 

Matilde: Lolland står for at skulle igennem 

en ny sparerunde. 

Maria Boline: Guldborgsund søger ny 

direktør for Specialområdet. De er stadig i 

gang med sammenlægninger/ ændringer 

fra tidligere beslutninger. Der er pt fokus 

på temaet den professionelle og attraktive 

arbejdsplads. 

 

 

Vores fælles generalforsamling bliver 

den 5. november 2025. 

Ringsted Kongrescenter kunne ikke på de 

andre datoer, vi ellers har haft i spil. 

- Der har været møder om en ny 

mulighed for at tage pædagoguddannelse 

på en meritmodel. Selve aftalen kan 

suppleres med en mere lokal aftale, med 

mere individuelle vilkår aftalt i den 

enkelte kommune eller arbejdsplads. 

Flere kommune arbejder seriøst med at 

samle studerende nok, så der kan blive 

lavet nogle hold.  

- PLF: En interesseorganisation har haft 

skrevet til kommunerne og varslet 

konflikt. På den baggrund blev de indkaldt 

i arbejdsretten og varslingen er nu 

trukket tilbage. SL har skrevet til 

kommunerne, at det er SL som har 

forhandlingsretten. Hanne og Lisbeth er 

ved at planlægge en møderunde i de 

forskellige kommuner om plejefamiliernes 

vilkår. 

- SL og BUPL har haft møde om 

medlemmer på PFF-området. Vi skal 

begge steder have mere fokus på, at de 

bliver rigtig organiseret. 

- Fra Kreds Storstrøm er der optaget en 

på FPU, Fagpolitisk Uddannelse. Der er 

også optaget 2 fra Midtsjælland. Karsten 

og Lisbeth vil holde fælles møde med 

dem. 

 

Der bliver afholdt fælles TRIO dag med 

Midtsjælland den 8. maj. Der blev udtrykt 

ønske om, at temaerne for møderne blev 

meldt tidligere ud. 

Der bliver holdt temamøde om Etik og 

magt den 12. juni og temamøde om 

traumer den 9. september. 
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5.a Nyhedsbrev 

 

Indlæg efterlyses.  

Der bliver arbejdet på indlæg om TR - 

valg. Maria vil måske lave noget med den 

anden Maria om et koncept, de har lavet 

til at mødes med nye medarbejdere på 

deres arbejdsplads. Pernille vil snakke 

med sin TRIO om et muligt indlæg. 

6. Næste møde Næste møde bliver den 11. juni sammen 

med kreds Midtsjælland. Stedet bliver 

meldt ud senere. 

 

7. Evt. Intet.  

 

 

 

 

 

 


